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Följande ärenden hanterades på mötet:  

Ansvarsområden  

Avel;  

- Föreläsningen om rasens färggenetik del 1 blev mycket uppskattad och vi ser fram emot 

morgondagens del 2.  

- RasData; Frågan att anlita tjänsten med statistik för vår ras har publicerats på våra sociala 

medier. Frågan bordlades i brist på inkomna svar. 

- RAS; Kompendiet har publicerats på våra sociala medier. Mötet beslutade att om inga åsikter 

inkommit att ta i beaktning t.o.m 28/2 2022 sänds reviderad RAS 2021 till SDHK och SKK.  

- Sociala medier; Bordlagt från föregående möte: Samarbete med Facebookgruppen ”Russkiy toy i 

Sverige”. Mötet beslutade att inte ha ett samarbete då klubben kanske inte alltid kan stå bakom 

allt som förekommer i en privat Facebookgrupp.  

- Ryska Posten; Bordlagt från föregående möte. Förslag framöver att starta upp den digitalt.  

Frågan bordlades i avvaktan av nästa styrelse, då ev. fler kunskaper kan tillträda.  

- Årsmöte; Torsdag 3 mars 2022 blir digitalt årsmöte via Teams. Kallelse är publicerad på våra 

sociala medier. Verksamhetsberättelse 2021 och Verksamhetsplan 2022 är i det närmaste klar 

och publiceras på hemsida för medlemmar att läsa och ladda hem inför årsmötet.  

Övriga frågor/information  

- Fråga inkommit om var klubbens pins finns? Någon i tidigare styrelse kanske har dem liggandes? 

Ingen i styrelsen har någon vetskap så vi forskar och återkommer.  

- Fråga inkommit ang. Patella. Mötet diskuterade texten på hemsidan och förslag framkom att i 

stället göra ett förtydligande med direkt hänvisning till SKKs sida ang. patellastatus. 

 

 

Vid tangenterna  

Annika Stjärneving 


